

Vorsorgewohnungen nahe Meiselmarkt

Reinlgasse 46, 1140 Wien



PROJEKTDATEN

Wohnnutzfläche

2.508 m²

Wohneinheiten

44

Parkplätze

39 PKW + 6 Motorrad

Generalunternehmer

HABAU

Jahr der Fertigstellung

2015

Käufer

Privatanleger (Kleinanleger)

PROJEKTSTATUS

Das Projekt wurde von der Lead Invest Group geplant, gebaut und gemeinsam mit der Raiffeisenbank an Privatanleger verkauft.

PROJEKTbeschreibung

Das Konzept des Projektes sah Wohneinheiten mit effizienten Grundrissen und Größen von maximal 60m² vor, welche sich ideal als Vorsorgewohnungen eignen. Das moderne, extra für diesen Zweck geplante Gebäude, entspricht dank der zentralen Lage und der optimalen Infrastruktur allen Anforderungen des städtischen Wohnens.



Investment Apartments near the Viennese “Meiselmarkt”

Reinlgasse 46, 1140 Wien



PROJECT DATA

Living area

2.508 m²

Residential units

44

Parking spaces

39 car + 6 motorbike

General constructor

HABAU

Year of construction

2015

Buyer

Private Investors (individual buyers)

PROJECT STATUS

The project was planned and built by Lead Invest Group and sold to private investors together with Raiffeisenbank.

PROJECT DESCRIPTION

The concept of the project envisaged residential units with efficient floor plans and sizes of maximum 60m², which are ideally suited as provident flats.

The modern building, planned especially for this purpose, meets all the requirements of urban living thanks to its central location and optimal infrastructure.

